
PROTOKÓŁ NR 32 /2020

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się dnia 
19 sierpnia 2020 roku.
Posiedzenie komisji trwało od 14 00 do 15 05

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
Sławomir Rosa - przewodniczący
Kłębek Krzysztof - członek
Marcinkiewicz Andrzej - członek 
Grzegorz Wójcik - członek
Zaręba Edyta - członek

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Dorota Wróbel - Z-ca Wójta, p. Patrycja Piotrowska 
- Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego i Zarządzania Mieniem 
Komunalnym, pan Ireneusz Zieliński -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju, 
Mieszkanka Karowela, Mieszkanka Zaścień.

Przebieg posiedzenia komisji

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Sławomir Rosa i poinformował, że 
dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Rozpatrzenie podania dot. wodociągu w miejscowości Karolew i Zaścienie:
3. Omówienie projektów uchwał, które będą przedmiotem najbliższej Sesji Rady Gminy 

Dąbrówka:
4. Rozpatrzenie wniosków do komisji;
5. Sprawy bieżące;
6. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Przewodniczący komisji pan Sławomir Rossa dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając 
kworum.

Ad. 2 Rozpatrzenie podania dot. wodociągu w miejscowości Karolew i Zaścienie:

Komisja podjęła rozmowy z mieszkankami Karolewa i Zaścień dot. inwestycji wykonania 
budowy wodociągu w miejscowości Karolew i Zaścienie. Pan Ireneusz Zieliński 
poinformował, iż od początku kadencji realizujemy budowę wodociągów. W zeszłym roku 
otworzyła się szansa skorzystania z funduszu unijnego. Z posiadanych dokumentacji 
projektowych zostały wykonane te, które odpowiadały kryteriom konkursu dotacji.



W budżecie na 2021 rok były plany aby dokończyć wodociąg w miejscowości Wszebory, 
Ostrówek oraz w całości zrealizować wodociąg w Stanisławowie.

Pan Wójt poinformował, iż wykonanie wodociągu w miejscowości Zaścienie, Karolew 
zostanie wpisane do wieloletniej prognozy finansowej na 2020 - 2032 rok.

Mieszkanka Zaścień zwróciła uwagę na niedrożny przepust w swojej miejscowości. 
Pan Radosław Korzeniewski poinformował, że zostanie zwołana komisja wyjazdowa w celu 
sprawdzenia przepustu.

Ad. 3 Omówienie projektów uchwał, które będą przedmiotem najbliższej Sesji Rady 
Gminy Dąbrówka:

Pani Piotrowska Patrycja przedstawiła komisji następujące projekty uchwał:
1) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,

4 głosów „za",
0 głosów „wstrzymuję się", 
przy obecności 4 radnych.

2) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,
4 głosów „za",

0 głosów „wstrzymuję się", 
przy obecności 4 radnych.

3) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Slężany 
gmina Dąbrówka,

4 głosów „za",
0 głosów „wstrzymuję się", 
przy obecności 4 radnych.

4) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Małopole -  S8” 
dla obszaru położonego w miejscowości Małopole przy drodze ekspresowej S8, 
gmina Dąbrówka.

4 głosów „za",
0 głosów „wstrzymuję się", 
przy obecności 4 radnych.

Ad. 4 Rozpatrzenie wniosków do komisji

Komisja rozpatrzyła następujące podania:
• podanie dot. uregulowania stanu prawnego drogi na ulicy Małopolskiej we wsi 

Chajęty.
Pan Wójt poinformował, że część właścicieli nie żyje i nie jest przeprowadzony spadek. 
Jedyną drogą jest wywłaszczenie. W projekcie budżetu zostanie wpisane dokumentacja 
projektowa o wywłaszczenie terenu z mocy „specustawy”. Podanie zostanie skierowane do 
Komisji Budżetowo -  finansowej.

• podanie dot. doprowadzenia przyłącza wodnego z wodociągu do domu mieszkalnego 
położnego na działce w miejscowości Chajęty.

Pan Wójt poinformował, że posiadamy dokumentację projektową, a budowa zostanie 
wykonana na przełomie 2020 -  2021 roku.



Ad. 5 Sprawy bieżące

Pan Sławomir Rossa zwrócił uwagę, iż mimo pisma złożonego dnia 8 lipca 2020 r. 
skierowanego do pana Wójta w sprawie naprawy wiaty przystankowej w miejscowości 
Ostrówek - wiata została wymieniona w całości.

Pan Ireneusz Zieliński poinformował, że zamówienie nowych wiat w tym wiaty 
przeznaczonej dla miejscowości Ostrówek zostało udzielone przed decyzją komisji 
o negatywnym zaopiniowaniu wymiany wiaty w Ostrówku.

Ad. 6

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał Przewodniczący 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym pan Sławomir Rosa dziękując 
obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

1. Sławomir Rosa............ .
2. Andrzej Marcinkiewicz
3. Krzysztof Kłębek........
4. Grzegorz Wójcik.........


